

Commission ad hoc chargée du recrutement spécial des
personnels judiciaires anglophones pour les ressorts des
Cours d'Appel du Nord-Ouest et du Sud-Ouest

N° 122/271 /MINFOPRA

Ad hoc Commission in charge of special
recruitment of Anglophones legal personnel for the
jurisdictions of the North West and South West
Courts of Appeal

Yaoundé, le

26 SEPT 2017

COMMUNIQUÉ RADIO-PRESSE

Le Ministre de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative, Président de la Commission ad hoc chargée du recrutement spécial des personnels judiciaires anglophones pour les ressorts des Cours d'Appel du Nord-Ouest et du Sud-Ouest, invite **Monsieur NYAMA MUSENJA ELVIS**, candidat déclaré admissible aux épreuves orales pour le recrutement spécial des 30 Elèves-Greffiers d'expression anglaise à l'Ecole Nationale d'Administration et de Magistrature (ENAM), au titre de l'année académique 2017/2018, à se présenter de toute urgence dans son département ministériel, Direction du Développement des Ressources Humaines de l'Etat (porte 411), dès diffusion du présent communiqué.

A cet effet, il devra se munir de sa carte nationale d'identité et de son récépissé de dépôt de dossier audit concours.

Toute personne connaissant l'intéressé est priée de l'en informer.

Ampliations :

- MINETAT/MINJUSTICE
- MINFOPRA/DDRHE/CELCOM
- TTES DEL.REG./MINFOPRA
- MEDIAS
- AFFICHAGE/CHRONO



ANGOUING Michel Ange

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix - Travail - Patrie

MINISTERE DE LA FONCTION PUBLIQUE
ET DE LA REFORME ADMINISTRATIVE

Commission ad hoc chargée du recrutement spécial des
personnels judiciaires anglophones pour les ressorts des
Cours d'Appel du Nord-Ouest et du Sud-Ouest

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace - Work - Fatherland

MINISTRY OF THE PUBLIC SERVICE
AND ADMINISTRATIVE REFORM

Ad hoc Commission in charge of special
recruitment of Anglophones legal personnel for the
jurisdictions of the North West and South West
Courts of Appeal

N° 1/22/271 /MINFOPRA

Yaoundé, le

26 SEPT 2017

PRESS-RELEASE

The Minister of the Public Service and Administrative Reform, President of the Ad hoc Commission in charge of special recruitment of Anglophones legal personnel for the jurisdictions of the North West and South West Courts of Appeal, hereby requests **Mr. NYAMA MUSENJA ELVIS**, candidate who passed the written part of the special competitive examination to recruit 30 student-Court Registrars of English expression into the Magistracy and Registry Division of the National School of Administration and Magistracy for the 2017/2018 academic year, to urgently report at the Ministry, Department of State Human Resource Development (Room 411) as soon as he hears this announcement taking along his national identity card and registration slip.

Any person who knows the said candidate should kindly do well to inform him.

Copies:

- MINJUSTICE
- MINFOPRA/DDRHE/CELCOM
- ALL REG. DEL. /MINFOPRA
- NOTICE BOARD/FILE



ANGOUNG Michel Ange